


PHILIPS

主题：皇家飞利浦有限公司授权飞利浦（中国）投资有限公司使用商标的确认

Subject: Confirmation by Koninklijke Philips N.V. to Philips (China) Investment Co. Ltd. on authorized trademark use

我们，皇家飞利浦有限公司（以下简称“皇家飞利浦”），位于荷兰埃因霍温，是飞利浦集团公司的终极控股公司，是一家专注于医疗保健、个人健康产品和各种消费产品的国际企业集团。作

为“PHILIPS”“飞利浦”及“”商标（以下简称“商标”）在中国的合法权利人，在此确认飞利浦（中国）投资有限公司（以下简称“飞利浦中国”）有权根据飞利浦中国与皇家飞利浦之间的使用皇家飞利浦所拥有的知识产权的协议而使用商标，在飞利浦集团公司的公司架构内，使得飞利浦中国在中国大陆宣传和销售飞利浦产品和服务，包括男士理容产品、美姿产品、口腔护理产品、母婴护理产品及各种产品诸如新风口罩。

We, KONINKLIJKE PHILIPS N.V. (“Royal Philips”), located in Eindhoven, the Netherlands, are the legitimate owner of the PHILIPS, 飞利浦(PHILIPS in Chinese) and

PHILIPS shield device  trademarks (“Trademarks”) in China. We hereby confirm that Philips (China) Investment Co., Ltd. (“Philips China”) is authorized to use the Trademarks in mainland China according to an agreement on the use of intellectual property owned by Royal Philips, within the corporate structure of the Philips group of companies, enabling Philips China to market and sell Philips products and services, including male grooming products, beauty products, oral health care products, mother and child care products and miscellaneous products, like face masks.

除非皇家飞利浦撤销本授权，本授权长期有效。

The authorization remains effective unless Royal Philips revokes the authorization.



皇家飞利浦有限公司
KONINKLIJKE PHILIPS N.V.
授权代表人：张莺
Authorized Representative: Zhang Ying

